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Protokół nr LXXX/24 

z  LXXX sesji Rady Miejskiej w Łapach w dniu 23 lutego 2024 r. 

 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Łapach  

 Krzysztof Gołaszewski – Burmistrz Łap 

 Krzysztof Dudziński – Zastępca Burmistrza Łap  

 Anna Sokół – skarbnik 

 Rafał Zatyka – radca prawny 

 Pracownicy Urzędu Miejskiego w Łapach 

 Sołtysi  

 Bartłomiej Królik - Główny Specjalista Państwowa Inspekcja Pracy 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska przywitała wszystkich 

zgromadzonych i otworzyła LXXX sesję Rady Miejskiej w Łapach w dniu 23 lutego 2024 r. 

Obrady zostały przeprowadzone w sali konferencyjnej Inkubatora Przedsiębiorczości  

w Łapach, ul. generała Władysława Sikorskiego 22A. W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych 

co stanowiło kworum do podejmowania uchwał. Obrady rozpoczęto o godz. 10:00  

i zakończono o godzinie 13:40 tego samego dnia.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

Obecni: 

1. Karol Brzozowski 

2. Barbara Ekiert 

3. Krystyna Grabowska 

4. Leszek Paweł Gulewicz 

5. Klara Iwacyk 

6. Urszula Jabłońska 

7. Adam Karasiewicz 

8. Iwona Kitlas 

9. Kamila Klim 

10. Edyta Antonina Łapińska 

11. Piotr Łapszo 

12. Sławomir Jan Maciejewski 

13. Emilia Malinowska 

14. Maciej Michno 

15. Andrzej Witold Mojkowski 

16. Adam Perkowski 

17. Piotr Pułkośnik 

18. Andrzej Rogowski 

19. Wiesław Szustak 
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20. Dariusz Wincenciak (nieobecny) 

21. Stanisław Żochowski 

2. Przyjęcie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała porządek obrad.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

3. Przedstawienie informacji nt. bezpieczeństwa pracy w rolnictwie (Prelekcja-Państwowa 

Inspekcja Pracy)  

4. Przygotowanie do realizacji zadań inwestycyjnych budżetu 2024 r. 

5. Funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Łapy w 2024 roku.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej stypendiów w dziedzinie 

twórczości artystycznej w gminie Łapy pod nazwą Stypendium Burmistrza Łap w 2024 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej okresowych stypendiów 

sportowych gminy Łapy w 2024 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łapy na lata 

2024-2037.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łapy na 2024 rok.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

realizację zadania inwestycyjnego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

realizację zadania inwestycyjnego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na realizację zadania inwestycyjnego.  

15. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

16. Informacja Przewodniczącego na temat interpelacji i zapytań zgłoszonych między sesjami. 

17. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

18. Sprawy różne. 

19. Przyjęcie protokołu nr LXXVIII/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 15 grudnia 2023 r. 

20. Przyjęcie protokołu nr LXXIX/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 19 stycznia 2024 r. 

21. Zakończenie obrad.      

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski poprosił o wprowadzenie następujących zmian do porządku 

obrad:  

 Zamiana kolejności dwóch uchwał: w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej 

stypendiów w dziedzinie twórczości artystycznej w gminie Łapy pod nazwą 

Stypendium Burmistrza Łap w 2024 r. i uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 



3 

 

kwoty bazowej okresowych stypendiów sportowych gminy Łapy w 2024 r. przenieść 

po zmianach w budżecie np. pkt. 11a i 11b;  

 Wprowadzić do porządku obrad następujące uchwały: 1. Podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości. w pkt. 7a. 2. Podjęcie uchwały 

w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Wojciecha 

Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, 

udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład 

(obrazy „Matka Boża Śnieżna” i „Święty Wojciech). w pkt. 14 a 3. Podjęcie 

uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, 

udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład 

(obrazy „Matka Boża” i „Biczowanie Chrystusa”). W pkt. 14 b 4. Podjęcie uchwały w 

sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Wojciecha 

Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, 

udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

(ambona). W pkt. 14 c 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej 

Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, 

gmina Łapy na sfinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku 

wpisanym do ewidencji zabytków, udzielonej w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków – Polski Ład (rzeźba). W pkt. 14 d 

 

 

Głosowano w sprawie wprowadzenia zmian do porządku obrad zaproponowanych przez 

Pana Burmistrza: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam 

Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (4) 

Urszula Jabłońska, Emilia Malinowska, Wiesław Szustak, Dariusz Wincenciak 

 

Następnie głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami: 
Przyjęcie porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam 

Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (4) 

Urszula Jabłońska, Emilia Malinowska, Wiesław Szustak, Dariusz Wincenciak 

 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

3. Przedstawienie informacji nt. bezpieczeństwa pracy w rolnictwie (Prelekcja-Państwowa 

Inspekcja Pracy)  

4. Przygotowanie do realizacji zadań inwestycyjnych budżetu 2024 r. 

5. Funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Łapy w 2024 roku.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

7 a. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej stypendiów w dziedzinie 

twórczości artystycznej w gminie Łapy pod nazwą Stypendium Burmistrza Łap w 2024 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej okresowych stypendiów 

sportowych gminy Łapy w 2024 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łapy na lata 

2024-2037.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łapy na 2024 rok.  

11 a. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej stypendiów w dziedzinie 

twórczości artystycznej w gminie Łapy pod nazwą Stypendium Burmistrza Łap w 2024 r. 

11 b. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej okresowych stypendiów 

sportowych gminy Łapy w 2024 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

realizację zadania inwestycyjnego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

realizację zadania inwestycyjnego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na realizację zadania inwestycyjnego.  

14 a. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac konserwatorskich 

i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, udzielonej w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

14 b. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac konserwatorskich 

i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, udzielonej w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 



5 

 

14 c. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac konserwatorskich 

i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, udzielonej w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

14 d. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac konserwatorskich 

i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, udzielonej w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

15. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

16. Informacja Przewodniczącego na temat interpelacji i zapytań zgłoszonych między sesjami. 

17. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

18. Sprawy różne. 

19. Przyjęcie protokołu nr LXXVIII/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 15 grudnia 2023 r. 

20. Przyjęcie protokołu nr LXXIX/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 19 stycznia 2024 r. 

21. Zakończenie obrad.      

3. Przedstawienie informacji nt. bezpieczeństwa pracy w rolnictwie (Prelekcja-

Państwowa Inspekcja Pracy) 

Zaproszony przez Wiceprzewodnicząca Rady Panią Krystynę Grabowską Pan Bartłomiej 

Królik Główny Specjalista Państwowa Inspekcja Pracy przedstawił prezentację pn. 

„Bezpieczna obsługa maszyn i urządzeń stosowanych w rolnictwie”, która została 

przygotowana na potrzeby popularyzacji przekazu kampanii „Szanuj życie! Bezpieczna praca 

w gospodarstwie rolnym”, której celem jest dążenie do ograniczenia ryzyka wypadkowego 

oraz poprawy ochrony zdrowia wśród rolników i członków ich rodzin. Szkolenie skierowane 

było głównie do Sołtysów  z Gminy Łapy.  

4. Przygotowanie do realizacji zadań inwestycyjnych budżetu 2024 r. 

 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Dudziński oraz Burmistrz Krzysztof Gołaszewski 

szczegółowo omówili inwestycje zaplanowane do realizacji w 2024 roku.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Dudziński 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Dudziński 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Dudziński 

- Krzysztof Gołaszewski (Ad Vocem) 

- Piotr Łapszo 
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- Krzysztof Gołaszewski 

- Edyta Antonina Łapińska 

- Krzysztof Dudziński 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski (Ad Vocem) 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Adam Karasiewicz 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Sławomir Jan Maciejewski 

- Sławomir Jan Maciejewski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski (Ad Vocem) 

- Sławomir Jan Maciejewski 

- Karol Brzozowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Andrzej Rogowski 

- Krystyna Grabowska 

- Piotr Pułkośnik 

- Stanisław Żochowski 

 

 

5. Funkcjonowanie systemu gospodarki odpadami. 

 

Rada Miejska w Łapach zapoznała się z informacją na temat funkcjonowania systemu 

gospodarki odpadami (informacja w załączeniu).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Piotr Łapszo 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Anna Marta Sokół 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Łapy w 2024 roku. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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W dyskusji wzięli udział: 
- Piotr Łapszo 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Andrzej Rogowski 

- Martyna Stypułkowska 

- Krystyna Grabowska 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Łapy w 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Karol Brzozowski, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara Iwacyk, Urszula 

Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, Andrzej Witold 

Mojkowski, Adam Perkowski, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Ekiert 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Pułkośnik, Dariusz Wincenciak 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska ogłosiła 15 minutową przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krystyna Grabowska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam 

Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (3) 

Adam Karasiewicz, Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

7 a) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Stanisław Żochowski 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam 

Perkowski, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Pułkośnik 

NIEOBECNI (3) 

Adam Karasiewicz, Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej stypendiów w dziedzinie 

twórczości artystycznej w gminie Łapy pod nazwą Stypendium Burmistrza Łap w 2024 r. 

(Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu) 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej okresowych stypendiów 

sportowych gminy Łapy w 2024 r. (Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łapy 

na lata 2024-2037. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krystyna Grabowska 

- Anna Marta Sokół 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Urszula Jabłońska 

- Krzysztof Gołaszewski (Ad Vocem) 

- Krystyna Grabowska 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łapy na lata 

2024-2037. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Piotr Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Maciej Michno, Andrzej Witold 

Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, 

Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Malinowska, Dariusz Wincenciak 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łapy na 2024 rok.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Marta Sokół 

- Krzysztof Gołaszewski 
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- Edyta Antonina Łapińska 

- Krystyna Grabowska 

- Edyta Antonina Łapińska (Ad Vocem) 

- Stanisław Żochowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łapy na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Piotr Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, 

Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław 

Szustak, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 

 

11 a) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej stypendiów w 

dziedzinie twórczości artystycznej w gminie Łapy pod nazwą Stypendium Burmistrza 

Łap w 2024 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krystyna Grabowska 

- Krzysztof Gołaszewski 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej stypendiów w dziedzinie 

twórczości artystycznej w gminie Łapy pod nazwą Stypendium Burmistrza Łap w 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Piotr Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, 

Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław 

Szustak, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 

 

11 b) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej okresowych 

stypendiów sportowych gminy Łapy w 2024 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krystyna Grabowska 

- Klara Iwacyk 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości kwoty bazowej okresowych stypendiów 

sportowych gminy Łapy w 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Piotr Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, 

Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław 

Szustak, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na realizację zadania inwestycyjnego. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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W dyskusji wzięli udział: 

- Krystyna Grabowska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

realizację zadania inwestycyjnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Piotr Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, 

Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław 

Szustak, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na realizację zadania inwestycyjnego.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

realizację zadania inwestycyjnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Piotr Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, 

Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław 

Szustak, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na realizację zadania inwestycyjnego.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Żochowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Andrzej Rogowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Stanisław Żochowski 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na realizację zadania inwestycyjnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina 

Łapińska, Piotr Łapszo, Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, 

Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław 

Szustak, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 

 

14 a) Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy 

na sfinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do 

ewidencji zabytków, udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

– Polski Ład. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, 

udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Edyta Antonina Łapińska, 

Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, 

Adam Perkowski, Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Łapszo 

BRAK GŁOSU (2) 

Kamila Klim, Stanisław Żochowski 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 

 

14 b) Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy 

na sfinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do 

ewidencji zabytków, udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

– Polski Ład. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, 

udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Edyta Antonina Łapińska, 
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Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, 

Adam Perkowski, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Łapszo 

BRAK GŁOSU (2) 

Kamila Klim, Piotr Pułkośnik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 

 

14 c) Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, 

udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, 

udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Edyta Antonina Łapińska, 

Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, 

Adam Perkowski, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Łapszo 

BRAK GŁOSU (2) 

Kamila Klim, Piotr Pułkośnik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 
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14 d) Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy 

na sfinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do 

ewidencji zabytków, udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

– Polski Ład. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska odczytała projekt uchwały.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Uhowie, gmina Łapy na sfinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich przy zabytku wpisanym do ewidencji zabytków, 

udzielonej w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład (rzeźba)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Urszula Jabłońska, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Edyta Antonina Łapińska, 

Sławomir Jan Maciejewski, Emilia Malinowska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, 

Adam Perkowski, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Łapszo 

BRAK GŁOSU (2) 

Kamila Klim, Piotr Pułkośnik 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 

 

15. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska spytała czy podjęto już jakieś działania w 

związku z organizacją obchodów 100-lecia uzyskania praw miejskich przez Łapy.  

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że odbyło się pierwsze spotkanie 

organizacyjne, podczas którego członkowie komitetu zostali podzieleni na dwa zespoły. Jeden 

z nich będzie zajmował się częścią historyczną natomiast drugi częścią organizacyjno-

promocyjną. Poinformował także, że na początku marca odbędzie się kolejne spotkanie. 

Wyjaśnił, że pierwotny plan zakłada, iż w styczniu 2025 r. odbędzie się oficjalna Gala w 

Domu Kultury i kolejno co miesiąc aż do czerwca będą odbywały się wystawy tematyczne, 
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spotkania podkreślające uroczysty charakter tego wydarzenia. Uwieńczeniem tego projektu 

mają być Dni Łap.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Krystyna Grabowska 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Krzysztof Gołaszewski 

 

 

16. Informacja Przewodniczącego na temat interpelacji i zapytań zgłoszonych między 

sesjami. 

 

W okresie między sesjami wpłynęła 1 interpelacja radnego Piotra Łapszo dotycząca naprawy 

dróg gminnych.  

 

 

17. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Nie było dyskusji w tym punkcie porządku obrad.  

 

 

18. Sprawy różne. 

Radca Prawny Rafał Zatyka wyjaśnił jak prawidłowo radni powinni złożyć oświadczenia 

majątkowe na 2 miesiące przed upływem kadencji. 

Radny Maciej Michno poruszył sprawę zalewania ulicy Kombatantów w Łapach.  

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski poruszył temat LGD "Sąsiedzka Dolina". Wyjaśnił, że 

pisma, które wpłynęły od Pani Prezes to identyczne pisma kopiuj-wklej otrzymali wszyscy 

burmistrzowie i wójtowie należący do obecnego LGD. Burmistrz zdementował zapisy, 

zawarte w tym piśmie i dodał, że nikt z LGD nie kontaktował się z nim tak jak jest to 

napisane w piśmie. Natomiast, żeby wyjaśnić zaistniałą sytuację burmistrz zaproponował 

spotkanie z Panią Prezes LGD „Sąsiedzka Dolina i z Panią Prezes Stowarzyszenia Narew 

„Narwiańska Akcja Rozwoju Ekonomicznego Wsi” oraz zaprosił radnych do udziału w tym 

spotkaniu. Burmistrz wyjaśnił, że postanowił zorganizować takie spotkanie ponieważ w 

przekazywanych radnym materiałach jest bardzo dużo rozbieżności i niejasności, które należy 

wyjaśnić.  

Radny Piotr Pułkośnik poprosił o szczegóły dotyczące zakończenia budowy tunelu oraz 

budowy dworca w Łapach.  

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że na temat zakończenia budowy tunelu 

posiada tylko nieoficjalne informacje, natomiast wg. harmonogramu otrzymanego z PKP to w 

lutym bądź na początku marca będzie ogłoszony przetarg „Zaprojektuj-Wybuduj”. 
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Radna Klara Iwacyk spytała kiedy zostanie wykonane oświetlenia ścieżki rowerowej do 

Uhowa.  

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że po wielu uzgodnieniach otrzymano zgodę 

wykonawcy na przejęcie tej gwarancji. Wyjaśnił, że od sierpnia gmina boryka się z 

przejęciem gwarancji tej ścieżki. Do końca marca powinna być dokończona budowa 

oświetlenia tej ścieżki.  

Radna Klara Iwacyk spytała jeszcze czy możliwe będzie wykonanie oświetlenia ulicy 

Zdrojowej w Uhowie.  

Burmistrz Krzysztof Gołaszewski odpowiedział, że sprawdzi czy jest już wykonane 

pozwolenia na budowę czy gmina ma dopiero wykonać dokumentację.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Barbara Ekiert 

- Rafał Zatyka 

- Urszula Jabłońska (Ad Vocem) 

- Maciej Michno 

- Krzysztof Dudziński 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Maciej Michno 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Stanisław Żochowski 

- Andrzej Rogowski 

- Leszek Paweł Gulewicz 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Piotr Pułkośnik 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Barbara Ekiert 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Klara Iwacyk 

- Krzysztof Gołaszewski 

- Krystyna Grabowska 

 

 

19. Przyjęcie protokołu nr LXXVIII/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 15 grudnia 2023 r. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr LXXVIII/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 15 grudnia 2023 r..  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 
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Iwacyk, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Emilia Malinowska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, 

Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Jan Maciejewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Jabłońska 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 

 

 

20. Przyjęcie protokołu nr LXXIX/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 19 stycznia 2024 r. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr LXXIX/23 z sesji Rady Miejskiej z dnia 19 stycznia 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Karol Brzozowski, Barbara Ekiert, Krystyna Grabowska, Leszek Paweł Gulewicz, Klara 

Iwacyk, Adam Karasiewicz, Iwona Kitlas, Kamila Klim, Edyta Antonina Łapińska, Piotr 

Łapszo, Emilia Malinowska, Maciej Michno, Andrzej Witold Mojkowski, Adam Perkowski, 

Piotr Pułkośnik, Andrzej Rogowski, Wiesław Szustak, Stanisław Żochowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Jan Maciejewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Jabłońska 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wincenciak 

 

 

21. Zakończenie obrad. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Grabowska zamknęła LXXX sesję Rady Miejskiej w 

Łapach w dniu 23 lutego 2024 r. Obrady zakończyły się o godz. 13:40. 

Nagranie z LXXX sesji Rady Miejskiej w Łapach w dniu 23 lutego 2024 r.  jest dostępne pod 

adresem: https://www.youtube.com/watch?v=yIGfY7ShSvY 

 

 

Protokołowała                                                                             Wiceprzewodnicząca Rady  

Ewa Łupińska                                                                                   Krystyna Grabowska  

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=yIGfY7ShSvY

